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aratott. A szokásos csoportképhez is jó szívvel 
velünk maradt a művésznő, rajongóival külön-kü-
lön is szívesen fényképezkedett.

Kiváló ötlet volt a FÖMI-totó, amivel elszóra-
koztattuk egymást. A „régiek” fényesen bizonyí-
tották, hogy sokat tudnak a cég múltjáról. Beszél-
getés közben a totó kapcsán azon töprengtünk, 
miért nem nevezünk ki az évben egy FÖMI-na-
pot magunknak. Részemről javasoltam a május 

19.-ét, az ugyanis „Ivó” napja. Ez mindenkinek 
kedves lehet ebből a szakmai körből, mert úgy 
tartják a fehér hollóhoz hasonlóan, hogy „ritka, 
mint a tejivó geodéta.”

Kedves FÖMI-nyugdíjasok, akkor hát leg-
közelebb Veletek ugyanott, a FÖMI-ben, fehér 
asztalnál, addig is jó egészséget kívánok, a többi 
majd megjön hozzá!

Tóth Mária

Csoportkép a jelenlévőkről

2009. február 24-én 13.00 órai kezdettel, a FÖMI 
Bosnyák téri Székházának I. emeleti tanácster-
mében tartotta soron következő ülését a Magyar 
Földmérési, Térképészeti és Távérzékelési Társa-
ság Intézőbizottsága.

Az ülésen jelen voltak: dr. Alabér László, dr. 
Ágfalvi Mihály, Biró Gyula, Hidvéginé dr. Erdé-
lyi Erika, dr. Márkus Béla, dr. Mihály Szabolcs, 
dr. Papp Iván, Uzsoki Zoltán, Winkler Péter, dr. 
Zentai László, valamint meghívottként: dr. Rieg-
ler Péter és Várnay György

Az ülés első napirendi pontja a Kenderes Dóra 
ügyvezető titkár által előadott 2009. évi költség-

vetési terv volt, melyet kisebb módosításokkal a 
jelenlévők egyhangúlag elfogadtak.

Némi vitát eredményezett, hogy a Geodézia 
és Kartográfia megjelenésének 60. évfordulójára 
tervezett jubileumi szám költségei egyelőre nem 
szerepelnek az MFTTT tervezetben, számítva 
a – 2008-ban tett felajánlások alapján – a föld-
hivatalok együttműködésére és az FVM anyagi 
támogatására a megjelentetésben. Az IB elvetette 
azt a felvetést, hogy a jubileumi szám külön kiad-
ványként való kezelése helyett a júniusi lapszám 
tartalmát töltené meg (a szokottnál nagyobb ol-
dalszámban) az elmúlt 60 évről szóló tartalom.

MFTTT TESTÜLETI ÜLÉS

MFTTT Intézőbizottság
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Második napirendi pontban dr. Mihály Sza-
bolcs, az MFTTT elnöke először értékelte a Geo-
dézia és Kartográfia szaklap 2008. évi számait. 
Kiemelte a határidőben való megjelenést, a lap 
tartalmának kedvező változását, és az előfizetők 
számának emelkedését. Javasolta, hogy a jövőben 
a szerkesztőbizottság tagjaitól szerezzünk értékel-
hető cikkeket a szerkesztőségben folyó munkáról, 
hogy így még közvetlenebb kapcsolat alakulhas-
son ki az olvasókkal. Végül számba vette a 2009. 
év azon jelentős szakmai eseményeit és rendez-
vényeit, amelyek a lap és tartalma szempontjából 
kiemelkedő szakpublicisztikai forrást jelentenek. 
Kérte a jelen lévők támogatását is abban, hogy 
továbbra is segítsék a főszerkesztő részvételét a 
rendezvényeken. Ez különösen fontos azért, hogy 
– az eddigi gyakorlatnak megfelelően – a konfe-
renciákról, előadásokról rendszeres és színvonalas 
beszámoló jelenhessen meg a szaklapban.

Dr. Riegler Péter, a lap főszerkesztője meg-
köszönte a pozitív értékelést és a megfontolandó 
javaslatokat, majd elmondta, hogy bár jó az 
együttműködés a szerkesztőbizottság tagjai kö-
zött, az üléseket még előkészítettebbé szeretné 
tenni a jövőben.

Tájékoztatást adott a jubileumi szám előkészü-
leteiről, mely ütemesen halad. Az eddig elkészült 
cikkek a korábban megfogalmazott szerkesztési 
elképzeléseknek megfelelően készültek. Július 
2-re, a Vándorgyűlés megnyitójára történő meg-
jelenésének nem lesz akadálya. Főszerkesztő úr 
is egyetértett azonban azzal, hogy mielőbb végle-
gesen rendezni kell a kiadvány anyagi hátterét, a 
kiadás anyagi fedezetének biztosítása elengedhe-
tetlen a további munkához.

A szerkesztés és a színvonalas tartalom biztosí-
tása érdekében a szerkesztőség továbbra is kiemelt 
figyelemmel kíséri nemcsak a szakmai nagyren-
dezvények előadásait, hanem a kisebb, helyi prog-
ramokat is. Dr. Riegler Péter végül elmondta, hogy 
a szerkesztők rendelkezésére álló jelenlegi ismeret-
anyag alapján ez év szeptember hónapig sikerült az 
előzetes tartalmi ütemezést összeállítani.

Az ülés következő, harmadik napirendi pont-
jában Uzsoki Zoltán főtitkár adott tájékoztatást a 
Vándorgyűlés előkészületeiről. A helyszín és az 
időpont végleges: Nyíregyháza, 2008. július 2–4. 
A vándorgyűlés céltémájának, mottójának ponto-
sítása a következő IB napirendi pontja lesz. 

Az egyik legfontosabb szempont az idei Ván-
dorgyűlés szervezésében, hogy kiemelt hangsúlyt 
fordít a szervező bizottság a fiatalok, a diákok 
bevonására mind előadás tartása, mind részvételi 

szempontból, különös tekintettel a tudományos 
diákköri díjazottakra. Ennek szervezésével az IB 
dr. Ágfalvi Mihály főtitkárhelyettest bízta meg.

A negyedik napirendi pontban dr. Papp Iván 
beszélt a társasági alapszabály módosításának 
munkáiról. Sajnos továbbra sem hozott bő termést 
a honlapi publicitás, azaz kevés javaslat érkezett 
ily módon. Inkább személyes kontaktus révén 
érkezett néhány vélemény. Az IB megállapodott, 
hogy a módosításokat egységes szerkezetbe szed-
ve terjeszti vitára a következő IB, majd a májusra 
tervezett Közgyűlés elé a végleges elfogadásra.

Dr. Mihály Szabolcs javasolta az új embléma 
honlapon és folyóiratban történő meghirdetését, le-
hetőséget teremtve ezzel a tagtársak számára is vé-
leményezésre, újabb javaslatok tételére. Uzsoki Zol-
tán főtitkár urat kérte fel ennek megszervezésére.

Egyebek napirendi pontban dr. Mihály Sza-
bolcs elnök úr elmondta, hogy a kreditpontok-
ra vonatkozóan megállapodás készül a Magyar 
Mérnök Kamara és az MFTTT között. Fontos lé-
pésként értékelte, hogy Társaságunk az MFGVE 
és a Mérnök Kamara Geodéziai és Geoinforma-
tikai tagozatával közösen belépett az Európai 
Földmérők Szervezetébe (CLGE).

Winkler Péter jelezte, hogy a lapra nem elő-
fizető és az elektronikus honlaphoz nem hozzá-
férő nyugdíjasok naprakész tájékoztatása nem 
megfelelő, valamint javasolta a titkárságon állan-
dó fogadónap meghatározását. Kenderes Dóra 
válaszában elmondta, hogy a nyugdíjasok ré-
szére külön postázásra kerül a Társaság féléves 
programja, a napi változásokról történő értesítés 
pedig – a már évtizedek óta működő gyakorlat-
nak megfelelően – egyénenként, egymás között, 
elsősorban a Szenior Klub titkára és elnöke se-
gítségével működik. Természetesen a jövőben 
a titkárság még több figyelemmel kíséri majd a 
nyugdíjas tagok tájékoztatását.

Az ülésen tárgyalták még egy fő (dr. Zentai 
László) ICA konferencián történő részvételének 
anyagi támogatását, melyről egyelőre nem szüle-
tett végleges döntés.

Az első és a második napirendi pontok tárgya-
lásakor elhangzott gazdasági kérdések kapcsán a 
Társaság részéről az IB állásfoglalás megfogal-
mazását és egyebek között az FVM-nek történő 
megküldését célozta meg, a földügyi szakigazga-
tás működésének fenntarthatósága érdekében és 
az adatszolgáltatásért díj fizetésére nem kötele-
zettek ésszerű szűkítése céljából. Ezt a feladatot 
Biró Gyula, dr. Mihály Szabolcs és dr. Papp Iván 
kollégáktól kéri megoldani az IB.
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